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Szóbeli kfnlés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvénye 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli kérdést kívánok benyújtani a
Pénzügyminisztériumot vezető miniszterhez

"Mikor szakít a kormány az alacsony bérek politikájával?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ szóban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

,, Országos rekordot döntve nőnek Miskolcon a munkabérek" Félreértés ne essék, ezt nem én
mondtam, hanem Miskolc polgármestere 2 évvel ezelőtt. Ha igazat mondott volna, akkor ma
arról beszélnénk, hogy végre a miskolci és a borsodi bérek utolérték a magyar átlagot. A KSH
legfrissebb adatai szerint azonban nemhogy nem érték utol, de közel 20 százalékkal nőtt a
borsodi és a magyar átlagbérek közötti különbség 2 év alatt. Magyarán: Miskolc és Borsod
végzetesen kezd leszakadni. Ahhoz, hogy ezen változtassunk, nem nagyotmondásra van
szükség, hanem érdemi béremelésre.

A Jobbik pontosan azért alkotta meg a bérunió koncepcióját, hogy ez a béremelés elinduljon.
Önök azonban más. utat választottak, aminek meg is lett az eredménye, hiszen bérek
tekintetében már a visegrádi országok között is a sereghajtók vagyunk. Miközben ugyanis a
környező országok próbálnak felzárkózni, Orbán Viktor - emlékezhetünk rá-, azzal reklámozta
Magyarországot a szaúdi befektetők előtt, hogy nálunk a minőségéhez képest feltűnően olcsó a
munkaerő. Aztán jött Kövér László, aki arra hivatkozva utasította el a Jobbik béruniós
javaslatát, magyarán az érdemi béremelést, hogy az itt élők kevesebbel is beérik. Varga Mihály
az olcsó ukrán vendégmunkások mellett tette le a voksát, aztán a Fidesz-közeli Market Zrt.
vezérigazgatója, beszélt arról, hogy 3-5 éven belül jöhetnek a pakisztáni meg vietnámi
vendégmunkások.

Vannak itt tehát kormányzati tervek, csak a béreket ne kelljen érdemben emelni.



Kérdezem tehát miniszter urat :

Mikor szakí tanak végre az alacsony bérek politikájával, amelynek részeként most épp a
cafeteriát veszik el a dolgozóktól?
Mikor kezdik el érdemben emelni a béreket, kiváltképp a leszakadó országrészekben?
Végezetül még egy kérdést engedjen meg: egyetért-e a kormány a miskolci polgármesterrel, mi
szerint rekordmértékben emelkednek a bérek Miskolcon?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 20.
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